



ACT
CHINA
晶莹化工

OvenSaver™ 1216

烘房粘尘盘

Product:

OvenSaver™ 1216 Tacky Oven Pans are specially designed for use in industrial paint shops to help maintain a clean particulate free oven. These disposable pans are pre-coated with a layer of high temperature resistant tacky coating. The natural tackiness of this non-toxic coating over a broad temperature range captures and holds loose particles in the oven that represent potential dirt seeds. Its high temperature stability (>160C) means it can be safely used in all conventional paint shop ovens for weeks at a time.

This product is specially designed to use for paint shop ovens to capture dirt particles. It is an eco-friendly product. No harmful substances will be released during application.

产品:

OvenSaver™ 1216 烘房粘尘盘为维护烤漆室清洁，清理粉尘颗粒等杂质而设计的专用于喷漆房喷涂而开发的产品。该一次性粘尘盘预先涂布了一层耐高温粘性涂料。该涂料无毒无害，具有独特粘性，能在烘房内捕获、黏附易于对喷涂造成损害的松散颗粒，细粉等杂质。而且它具有高温稳定性(160C)能在所有标准喷漆烘房内安全使用达数周时间。该产品为涂装车间烘房特殊粘尘用途研发，为环保型产品。该产品在使用过程中，不释放任何有害物质。





ACT
CHINA
晶莹化工

OvenSaver™ 1216

烘房粘尘盘

- Benefits:** No preparation required. Simply peel protective layer and place in oven!
High temp stability.
Visually identifiable results that can be isolated and analyzed to determine dirt seed source.
Environmentally friendly. No VOC and no solvents.
Effective for up weeks at >160C. >160C
Solid non-toxic waste disposal.
- 优点:** 无任何准备要简单操作, 随放随走.
高温稳定性.
明显的直观结果, 可用来分离分析判断杂质来源.
对环境无害, 无 VOC 无溶剂.
高温下的有效期能达数周.
无毒固体废弃物处理.
- Usage:** -Store in flat, upright position. Remove individual pans from box and place in oven.
-Peel away protective release film to expose the inside tacky coating.
-Once the pan is placed in elevated temperatures, the coating will spread to evenly cover the entire inside surface of the pan.
-Place opened pans open-side up on the oven floor at 1-meter intervals on either side of the conveyor, in order to capture the dirt particles.
-If ovens with aggressive air flow, it may be necessary to use weights, clips or magnets to prevent the pans from moving during operation.
-After 2 to 4 weeks, remove used pans and replace with fresh pans
- 用法:** -请保持水平放置储存; 使用时从箱中移出托盘并放置在需要的位置
-剥离外层保护膜以便敞露内置粘性涂料;
-当被放置于高温场所内, 该涂料将流平并最终覆盖整个托盘内凹表面;
-为了便于捕获粉尘颗粒, 请将覆有粘性涂料面的托盘朝上置于烘房内地面上, 间隔 1 米放置于运输带的任一侧;
-当烘房内设有设备供应流动气体时, 则在工作状态时需要有重物, 夹子或磁铁用于防止托盘移动;
-2-4 周后, 将新的 OvenSaver™ 1216 烘房用粘尘盘取代需要撤出的使用过托盘
- Part #:** M16216-2030 – 22cmx32cm pan; 50pans/ctn 铝制托盘; 50 个/箱
M16216-4030 – 42cmx32cm pan; 50pans/ctn 铝制托盘; 50 个/箱
M16216-4550 – 47cmx52cm pan; 20pans/ctn 铝制托盘; 20 个/箱